
 

 

 

 

 

ÅRSMÖTE 2020-03-17 

(Verksamhetsår 2019) 

Närvarande: Gunilla Ström, Lisbeth Säther, Gösta Lindkvist, Jonas Gustafsson, Ejvor Sterner, 

Anneli Ström, Hasse Ström, Sven-Erik Olsson, Kerstin Danielson, Björn Lundin, 

 

§1 Mötet öppnades kl. 19.00 av ordförande. 

§2 Till mötesordförande valdes Ejvor Sterner och till mötessekreterare valdes 

Björn Lundin. 

§3 Mötets utlysning, via annonsering och personliga brev till alla 

föreningsmedlemmar, godkändes. 

§4 Föreliggande dagordning godkändes. 

§5 Till att justera dagens protokoll valdes Lisbeth Säther och Hasse Ström. 

§6 Styrelsens årsberättelse föredrogs och godkändes. Se bilaga! 

§7 Revisorernas berättelse lästes upp och kassören (Gösta Lindkvist) redogjorde 

för resultat-och balansräkning. 

§8 Enligt förslag från revisorerna beviljades styrelse och kassör ansvarsfrihet för 

det gångna redovisningsåret. 

§9 Till ordförande, nästa verksamhetsår, på 1 år valdes Björn Lundin. 

 Som övriga ledamöter på 2 år valdes: Kerstin Danielson, Gunilla Ström och 

Gunnel Gustafsson. 

 Kvarstår sedan tidigare på 1 år : Lisbeth Säther,UrAlf Nilsson och Hasse Ström 

 Som suppleanter valdes: Anneli Ström och Jon Lind på 2 år. Kvarstår sedan 

tidigare Tore Herbertsson på 1år. 

§10 Till kassör för föreningen valdes Gösta Lindkvist 

§11 Till revisorer valdes Elisabeth Säljgård på 2år och Malin Säljgård på 1år. 

§12 Till valberedning valdes: Jonas Gustafsson (sammankallande), Per Hermansson 

och Anders Edlund 



-------------------------------------------------------------------Föreningen Ja Järna 2020-03-17 ------------------------ 

 

§13 Till firmatecknare, var och en för sig, valdes kassör Gösta Lindkvist och 

ordförande Björn Lundin 

§14 Till att representera förening i kommunbygderådet valdes Björn Lundin och 

Hasse Ström. Som ersättare valdes Jonas Gustafsson och Kerstin Danielson. 

§15 Medlemsavgiften för år 2021 beslutades till oförändrade 100:- 

§16 Genomgång av befintliga stadgar medförde inga förslag till ändringar. 

§17 Övriga frågor och framtidstankar: 

- Den planerade vårmarknaden 25 april ställs in pga Coronaviruset. 

- Försäkringsfrågan kring Eiffeltornet skall utredas. 

- Bland framtida prioriteringar nämndes: Vandringsleder, invigning av 

Eiffeltornet,  Jolpäronsfest, bredbandsutbyggnaden, lokalfrågan, 

cykelvägen, hälsokontroller på plats …etc 

§18 Mötet avslutades kl. 20.30 med god smörgåstårta från Svanbergs Bageri. 

 

 

________________________________    _________________________________ 

Ejvor Sterner , Ordf     Björn Lundin, sekreterare 

 

 

___________________________________   _____________________________________ 

Lisbeth Säther, justerare    Hasse Ström, justerare 
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